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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/16 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-8 
Rijeka, 19. 04. 2022. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 38. SJEDNICE VMO POTOK 

 
38. sjednica VMO Potok održana je 19.04.2022. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava o prijedlozima prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo prijedlog građana za postavu klupica i koševa, sadnju trave i 
održavanje stabala na području Dječje kuće i parkirališta Benčič. Radi se o 
cjelokupnom projektu uređenja ex. područja Benčić, te će se upit proslijediti 
nadležnom Odjelu za komunalni sustav. 
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AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o prijedlozima građana koji su pristigli putem mail-a i web obrasca i donijelo 
sljedeći: 
  
     Zaključak: 
 

 Zahtjev za uređenje kortila (dvorišta) unutar zgrada N. Cara, Z. Petranovića i R. K.  
Jeretova s dodatnim sadržajima već je bio predložen prethodnih godina i odbijen od 
strane Odjela za komunalni sustav uz sljedeće obrazloženje: „Zemljište je u 
suvlasništvu Grada Rijeke i privatnom. U naravi je to atrijski prostor višestambenog 
bloka bez javnog pristupa. Cijeli blok je pod konzervatorskom zaštitom. Održavanje  
zelenila financiraju suvlasnici okolnih zgrada sredstvima pričuve (osim u 
izvanrednim situacijama ako postoji neposredna opasnost za građane). Slijedom 
navedenog, nije moguća realizacija predmetnog prijedloga“.  Zahtjev za sanaciju 
klupa unutar prostora proslijedit će se Odjelu za komunalni sustav. 
 

 Nepropisno parkiranje u ulici Z. Petranovića i V. C. Emina ne može se sprječavati 
postavom „gljiva“ već prijavom nadležnom Prometnom redarstvu. 

  
 Zahtjev za nove sadržaje u sklopu bivšeg kompleksa „Benčić“ također se ne može 

rješavati putem malih komunalnih akcija, jer se radi o cjelini koja već ima svoj 
detaljni plan. 

 
 Na sljedećoj sjednici će se nastaviti rasprava i donijeti prijedlog komunalnih 

prioriteta MO Potok za sljedeću godinu. 
 
AD 3 
 
   Zaključak: 
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


